
Marki, dnia 20 czerwca 2011 roku.
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Arkadiusz Werelich

Radny Miasta Marki

W odpowiedzi na Panska interpelacje z dnia 6 czerwca 2011 roku, kt6ra

zostala zlozona do kancelarii Urzedu Miasta Marki w dniu 7 czerwca 2011 roku

w sprawie chodnika w ul. Mickiewicza uprzejmie informuje, ze ograniczona

szerokosc pasa drogowego ulicy Mickiewicza w Markach w chwili obecnej

uniemozliwia budowe chodnika w ciagu tej ulicy. Taka mozliwosc zaistnieje po

przeprowadzeniu regulacji stanu prawnego terenow w liniach rozgraniczajacych

pas drogowy ulicy, kt6re zostaly okreslone w miejscowym planie

zagospodarowania przestrzennego.

W najblizszym czasie nie przewidujemy dzialari zwiazanych z wykupem

tych teren6w. W zwiazku z budowa sieci kanalizacyjnej w ostatnich latach

znaczace srodki budzetowe zostaly przeznaczone na regulacje stanu prawnego

dr6g. Wielkosc tych wydatk6w w powazny spos6b ograniczyla mozliwosci ich

kontynuowania w najblizszych latach na wieksza skale. Ponadto stan

zagospodarowania posesji lezacych przy ul. Mickiewicza pozwala na zalozenie,

ze dzialania takie spotkaja sie z brakiem akceptacji ich wlascicieli.

Uprzejmie informuje, ze w ostatnich latach podjete zostaly dzialania

majace na celu ograniczenie predkosci pojazd6w poprzez budowe serii prog6w

zwalniajacych, a takze - w mysl przepisow ustawy Prawo 0 ruchu drogowym -
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ustanowiona zostala na ulicach Mickiewicza i 11 Listopada "strefa

zamieszkania", gdzie zgodnie z przepisami obowiazuja szczegolne zasady ruchu

drogowego.
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Do wiadomosci:

Rada Miasta Marki
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